
Vážený pane řediteli, 
ráda bych Vám poděkovala za velmi dobře provedené školení první pomoci, které u nás vedla paní Mgr. 
Řeháková. Obsahová náplň školení byla vybrána přesně pro potřeby naší mateřské školy.  
Naši zaměstnanci dostali možnost vyzkoušet si některé z technik poskytnutí první pomoci a to všichni 
velmi kladně hodnotili. Také si cením, že lektorka přihlížela k našim potřebám a dotazům týkajících se 
možných komplikacím u dětí s Downovým syndromem.  
Ráda budu vaši školu doporučovat i dalším organizacím. 
 
S pozdravem a přáním klidného začátku školního roku 
 
--  
Bc. Markéta Jaroňková 
ředitelka 
 
Mateřská škola Zádveřice-Raková, okres Zlín, 
příspěvková organizace 
 
 


